



香港網總協會 慈善高爾夫球賽 2023 HKTA Foundation Charity Golf Tournament 2023

由淸水灣鄉村俱樂部全力協辦 In Association with The Clearwater Bay Golf & Country Club

2023.06.08 星期四 Thursday 清水灣鄉村俱樂部 The Clearwater Bay Golf & Country Club 開球時間 Tee-off Time 13:15

> 是次活動所獲得的所有捐款及贊助, 於扣除開支後,將全數撥入香港網總 協會,在董事會的監督下為弱勢社群 和資源不足的人提供運動訓練。

> All proceeds from player participants and from sponsor in this event, after deducting direct and necessary expenses, will go to HKTA Foundation under the guardianship of its board of directors to support programmes and projects benefiting the less-privileged and under-resourced members of the Hong Kong community.







2338 7747 / 2794 1792 hktafoundation@tennishk.org

清水灣鄉村俱樂部全力協辦是次活動,包括提供活動場地及高爾夫球場,全數贊助18洞果嶺費、 球車費、與教練對打賽及當日飲食安排。

The Clearwater Bay Golf & Country Club offers all-round support for running the event by managing the activity, venue arrangement & golf course provision, green fee, golf cart waiver, "beat-the-pro" session, food and drinks arrangement.

## 活動資料 Event Information

日期: 2023年6月8日(星期四)

Date: 8 June, 2023 (Thursday)

地點: 清水灣鄉村俱樂部

Venue: The Clearwater Bay Golf &

Country Club

賽制: Texas Scramble Format of Play: Texas Scramble 開球時間: 下午1時15分(散彈槍式比賽)

Tee-off Time: 13:15 (Shotgun)

參加形式: 可自行組隊 (以4人1隊為組合) Format: Players form their own team

(a group of 4 players)

註: 各獎項只限予十六歲以上未曾代表所屬國家地區參加高爾夫球賽事之業餘球手

Remarks: Prizes are only applicable to amateur players aged 16 or above who have not represented their country or region in golf competitions



參加費用包括 Entry Fee Includes

- a) 18洞果嶺費 18 Holes Green Fee
- b) 球車費 Golf Cart
- c) 午餐及晚餐 Lunch & Dinner

獎項 Prizes

團隊及個人 Team and Individual Winners

贊助類別 Forms of Support

- a) 贊助組合 Sponsorship Package
- b) 球洞廣告 Hole Sponsor
- c) 其他特別贊助 Other Sponsorship
- d) 現金/獎品贊助 Cash Sponsorship / Prize donation

服飾 Dress Code

高爾夫球運動服裝 Proper Golf Attire



## 香港網總協會慈善高爾夫球賽 2023 HKTA Foundation Charity Golf Tournament 2023

## 參賽回條 Enrolment Form

致 To: 香港網總協會 HKTA Foundation 電話 Tel: 2338 7747 / 2794 1792

電郵 Email: hktafoundation@tennishk.org

請於 2023 年 5 月 19 日(星期五) 或之前填妥捐款表格連同劃線支票(抬頭「香港網總協會有限公司」)

寄回 九龍九龍城延文禮士道 13 號九龍仔公園 香港網總網球中心 香港網球總會

Please return the completed form together with a crossed cheque made payable to "HKTA Foundation Limited" on or before 19 May 2023 (Fri) and send to: Hong Kong Tennis Association, HKTA Tennis Centre, Kowloon Tsai Park, 13 Inverness Road, Kowloon City, Kowloon

傳真 Fax: 2338 7749

贊助組合,本人/公司願意參與 Sponsorship Package, I/Our Company would like to sponsor:

	質助組合 Sponsorship Package		參賽人數 No. of Participants	鳴謝 (田大會安放於指定位置) Acknowledgment (Position to be assigned by Organiser)				
□ G 球洞廣告 □ 1.18 □ 2-17	Gold Sponsor HK\$65,000  Golf Team Sponsor HK\$2  Hole Sponsor:  號球洞:號球洞 HK\$1  號球洞: HK\$2	8,000 \$18,000/洞 \$12,000/洞	2 teams of 8 players  1 team of 4 players  Hole No. 1,18: Hole	a) 球洞廣告 Hole adve b) 全版場刊履 Full page c) 善長名稱風 Donor's no Book and	ertisement 黃告 complimentary advertisement in Programme Book 成公司商標列於場刊及場地背板 (如場地許何) ame or Company logo will be printed on Programme Event Backdrop (to be approved by the hosting Club)			
其他特別贊助 Other Sponsorship:								
		項目贊助 Sponsor I	tem		鳴謝 Acknowledgement			
	K\$20,000	獎品贊助	Prizes Sponsor		善長名稱或公司商標列於場刊及場地背板 (如場地許何)			
	HK\$20,000       Polo T-sl         HK\$15,000       比賽帽營		rt 贊助 Polo T-shirt Spo	onsor	Donor's name or Company logo will be printed on			
П					Programme Book and Event Backdrop (to be			
	HK\$12,000	獎杯贊助	Trophy Sponso		approved by the hosting Club)			
П	HK\$10,000	攝影贊助	Photography	Sponsor				
現金捐助 Cash Sponsorship:  □ 現金捐助總額 Cash Sponsorship: HK\$  公司 / 善長資料 Details of Company / Donor: 公司 / 善長名稱 Name of Company / Donor: 地址 Address:								
聯絡人 C	Contact Person:		職銜 Position:					
電話 Tel:			傳真 Fax:					
	電郵 Email:							
(如需於場: (If you wish *(捐款港幣	於場刊之鳴謝名稱 Name printed on Programme Book: (如需於場刊刊登公司標誌 (JPEG 格式,不少於 1MB),請連同參賽回條電郵提交。) (If you wish to have your company logo printed on Programme Book, please email the file (in JPEG format at least 1MB) along with the Enrolment Form by email.) *(捐款港幣\$100 元或以上可獲發捐款收據,並按上述名稱發出,如有不同,請註明。) (Donation of HK\$100 or above is tax deductible with an official receipt. Please state the name on donation receipt if different from the above.)							
賽事取消 如賽事因 If the tour	賽事取消之捐款安排 Cancellation Policy 如賽事因惡劣天氣而需要取消,我會作出以下選擇: If the tournament is cancelled due to inclement weather, you would have the following choices:  ② 全數捐款到香港網總協會 Donate the full amount to HKTA Foundation							

姓名 Name	性別 Sex	手提電話 Contact No.	電郵 Email
	M/F		

## 聲明 Disclaimer:

參加者資料 Details of Participants:

C.

D.

F.

G.

1. 香港網總協會,香港網球總會,贊助商及其全工不會就是次活動中任何由第三方引致的人身意外,捐毀負上任何責任(包括高爾夫球車損毀、駕駛高爾夫球車之球員引致的意外等)。參加者須考慮自行安排足夠的個人意外、高爾夫球車及第三者責任保險。

The HKTA Foundation, the Hong Kong Tennis Association, Sponsors, its representatives and employees will not be responsible for any liability whatsoever arising out of any accident or injury to participants (including golf cart usage, whether the person being the driver or the passenger or the working group) or to any other person or for loss or damage to any property anywhere within the Club. Participants should consider to arrange your own personal liability, golf and public liability insurance.

- 2. 根據道路交通(鄉村車輛)法例規定,由 2015 年 10 月 1 日起,所有駕駛高爾夫球車之球員必須持有有效的駕駛執照。
  - In accordance with Road Traffic (Village Vehicle) Regulations, all golfers driving golf carts must hold a valid driving license with effect from 1 October 2015.
- 3. 本人同意本會於活動過程中,進行拍攝及錄影活動的情況,以作日後活動檢討及推廣之用。
  - By participating in the event, I agree to allow HKTA Foundation and/or the co-organizing parties to use the images and/or videos taken during the event for future promotional and archival purpose.
- 4. 此表格上之個人資料除作香港網總協會與閣下通訊外,將不會再作任何其他用途。
  - Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to activities for The HKTA Foundation.
  - □ 本人不欲收取關於香港網總協會的宣傳品或訊息。
    - I do not wish to receive any material or message from the HKTA Foundation in the future.